

Alte Drucke

**PROPOSITIONES || DE BONIS OPE=||RIBVS IVSTIFI=||catorum.
|| DE QVIBUS DEO || DANTE DISPVTABITVR || IN ILLVSTRI
ACADEMIA || Iulia, 30. Decemb. || ...**

Kirchner, Timotheus

[Helmstedt], 1577

VD16 ZV 30733

REVERENDO IN CHRISTO PATRI AC DOMINO, DOMINO HENRICO VVIRSCHIO
ABBAti Ringelheimensi, Domino & patrono suo colendo.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission, please contact the Head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148444

REVERENDO IN CHRISTO PATRI AC DOMINO.

DOMINO HENRICO VVIRSCHIO ABBA-

ti Ringelheimensi, Domino & pa-
trono suo colendo.



Reverende & ornatissime Vir, Con-
scripsi propositiones de Bonis operibus
iustificatorum, de quibus DEO dan-
te pro more Academiarum 30. Decemb.
in illustri Academia Iulia disputabitur.
Cum verò R. t. p. aliquoties mecum non
de hoc solum, verumetiam de alijs grauíssimis religionis
nostræ capitibus piè & amanter contulerit, ac reipsa osten-
derit, quod Scholis faueat, & Scholastica exercitia ex
corde amet ac prouehere cupiat: Visum fuit has propositio-
nes R. t. p. inscribere. Vnde R. p. t. cognoscet, nos
DEI beneficio res vtilis, necessarias ac veras Scholasti-
cis nostris proponere, & religiosa quadam modestia mone-
re, vt sibi à perniciosis erroribus fundamenta fidei con-
uellentibus, caueant. Est enim eorum, qui in Scholis &
Ecclesijs docent, officium, non solum verbum veritatis
rectè secare: Sed simul etiam contradicentes con-
uincere.

vincere. Tit. cap. 1. Hanc inscriptionem ut R. t. p.
æqui ac boni consulat, & beneuolè amanterq; suscipiat
rogo. Helmsteti 8. Decemb. Anno CHRISTI
1577.

R. p. t.

obseruans,

Timotheus Kirchnerus D.



PRO.